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            Das Mime Centrum Berlin ist seit 2011 Teil des Deutschen Zentrums des Internationalen Theaterinstituts. Mehr zu den verschiedenen fortbestehenden Arbeitsbereichen des Mime Centrum Berlin finden Sie auf den folgenden Seiten.

            Since 2011 the Mime Centrum Berlin has been part of the German Centre of the International Theatre Institute. More information on the various ongoing fields of work of the Mime Centrum Berlin can be found on the following websites.
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          Studio2

          Das Studio2 ist der Proben-, Recherche- und Workshopbereich des Internationalen Theaterinstituts für diverse Formate in Tanz, Theater und Performance.

          Studio2 is the rehearsal, research and workshop space at the International Theatre Institute Germany for various formats of dance, theatre and performance.

        

        
          Mediathek für Tanz und Theater

          Media Library for Dance and Theatre

          Die Mediathek für Tanz und Theater ist ein Ort der künstlerischen und wissenschaftlichen Recherche und Auseinandersetzung für Akteur:innen der darstellenden Künste.

          The Media Library for Dance and Theatre is a space for artistic and scholarly research within the field of performing arts.

        

        
          Internationales Theaterinstitut - Zentrum Deutschland

          International Theatre Institute - German Centre

          Am ITI vereinen zahlreiche Projekte an der Schnittstelle von Archiv und Praxis Wissens-, Dokumentations-, Forschungs- und Rechercheansätze in den darstellenden Künsten.

          Various projects at the ITI work at the cross section of archive and practice and with various approaches to knowledge, documentation and research in the performing arts.

        

      

    

  